

ABCG FORMATION

Visit us at stand 101

Category: Training

Type: cosmetics and household products



ABCG Formation est LA référence des formations en ligne, faciles et accessibles, pour cosmétiques et produits ménagers. Fondée par Cécile Gouzon, ingénieure chimiste et ex-responsable de laboratoire, ABCG Formation simplifie les concepts sérieux avec ambition, pédagogie, et bonne humeur. Nous vulgarisons pour vous les notions scientifiques, techniques, et réglementaires des produits cosmétiques et ménagers. Nos formations sont ainsi élaborées pour être concrètes et compréhensibles, y compris pour les porteurs de projet.

Notre mission est d'accompagner les marques cosmétiques et détergentes, en renforçant leur confiance, leur expertise, et leur crédibilité. Alors investissez sur une opportunité de différenciation pour vous donner toutes les chances de réussir !



ABCG Formation is THE reference for easy and accessible online training in cosmetics and household products. Founded by Cécile Gouzon, an engineer in chemistry and a former laboratory manager, ABCG Formation simplifies serious concepts with ambition, pedagogy, and good humor. We break down scientific, technical, and regulatory concepts of cosmetic and household products for you. Our training courses are designed to be practical and understandable, even for project leaders.

Our mission is to accompany cosmetic and detergent brands by strengthening their confidence, expertise, and credibility. So, invest in an opportunity for differentiation to give yourself every chance of success !



Téléphone: 06 36 02 98 44
hello@abcg-formation.com